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Vragen van het lid Bouwmeester
(PvdA) aan de minister van
Volksgezondheid, Welzijn en Sport
over een tekort aan personeel in de
geestelijke gezondheidszorg en
verslavingszorg. (Ingezonden
17 september 2008)

1
Heeft u kennisgenomen van de
Tv-uitzending «Honderden
psychiaters tekort in GGZ»?1

2
Is het waar dat het aantal
opleidingsplaatsen voor
(jeugd-)psychiaters voor 2008 is
teruggedraaid vanwege een dreigend
overschot?

3
Bent u het eens met de bewering in
de reportage dat er momenteel een
chronisch tekort aan psychiaters en
verplegend personeel is?

4
Geldt dit tekort aan psychiaters en
personeel ook voor de
verslavingszorg? Zo ja, bestaat er
inzicht in de oorzaken die ten
grondslag liggen aan het tekort aan
personeel in de verslavingszorg?

5
Welke concrete acties en maatregelen
zijn er al ondernomen, en welke bent
u van plan te nemen, om het tekort
aan personeel tegen te gaan?

1 Nova, 30 augustus 2008.
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